
 

 

ročník  VIII.         číslo 6 / 2016  

… a  pokračujeme z kroniky  

Největšího uznání se v roce 1978  ve filatelii dostalo 

Antonínu Lenochovi z Kolešovic, který jako           

jediný  z našeho okresu vystavoval na Světové výsta-

vě poštovních známek „Praga 1978“ na pěti rámech 

polní poštu 1. Brigádního sboru v SSSR. Mezi         

124 exponáty byly i šátečkové dopisy/pro válečnou 

tíseň bez obálek a známky/, korespondenční lístky,        

propagační lístky, pohlednice a dopisy s rozmanitými 

razítky. Náš okres byl tedy reprezentován mezi     

dvěma sty vystavovateli celého světa ve třídě 

„poštovní historie“, kam jsou zařazeny z dějin       

dopravy zpráv poštovní razítka, vojenská pošta,    

pošta zajatecká a koncentračních táborů.                                                                                                                 

Jaroslav Kališ z Heřmanova, zaměstnanec TOS        

(továrny obráběcích strojů) Rakovník se stal vítězem 

okresního a krajského kola soutěže ZENIT v oboru 

soustružník a v celostátní soutěži obsadil páté místo. 

Poctivou prací a šikovností tak reprezentoval naši 

obec.                    

Celkový ráz počasí v roce 1978 je charakterizován 

jako celoročně velmi chladný. Měsíc leden  deštivý     

a chladný. Únor beze sněhu – spíše teplý. Březen       

a duben probudil přírodu. Květen chladný – dne 11.5. 

byla noční teplota mínus 3 stupně a chladno bylo až 

do konce měsíc, kdy se teprve začalo vysazovat na 

zahrádkách. V červenci až do konce srpna byly ranní 

teploty kolem čtyř stupňů. Listopad a prosinec byl  

                

beze sněhu, velmi deštivo a kolem Vánoc teplo až                

dvanáct stupňů.   V místní škole narušily výuku mimo-

řádné zimní prázdniny a téměř třítýdenní karanténa, 

která postihla školu v červnu. Mnoho starostí  způso-

bilo také neobsazené místo uklízečky, takže tři měsí-

ce pečovali o úklid školy pouze učitelé a vychovatelky 

a odpracovali tak mnoho brigádnických hodin. Povin-

nou školní docházku v tomto roce ukončilo jednačty-

řicet žáků, z toho 25 z devátého ročníku,                

15 z osmého ročníku a jeden žák ze šesté třídy.    

Patnáct žáků bylo přijato ke studiu na střední školy,    

25 k vyučení  ve zvoleném oboru a jeden žák na přání 

rodičů nenastoupil do žádného učebního oboru.     

Zájmová činnost dětí byla opět velice zdařilá. Přede-

vším výsledky kroužku sportovního a recitačního se 

znovu zasloužily v různých soutěžích a vystoupeních 

o dobré jméno školy. Jejich vedoucími nadále byli 

Luboš Mladý a Hana Špeciánová. Velmi dobrou práci 

odvedl také kroužek šití, vedený L. Lillovou, jehož 

výsledky byly oceněny při soutěži Mladé módy 

v okrese. I členové nově založeného kroužku knihov-

nického vykonali pod vedením S. Rojíkové mnoho   

záslužné práce pro rozšíření četby a popularizování 

knih i pro estetické zlepšení školní knihovny.          

Se    zájmem pracovali také žáci v  zdravotnickém a  

modelářském kroužku. K prohloubení a zvýšení kvali-

ty znalostí v českém jazyce a matematice sloužily 

čtyři studijní skupiny, které vedli H. Špeciánová,     

S. Rojíková a P. Kučaba.       -  li  - 

Chvála podzimu 

Stejně jako se pravidelně střídají roční období, nastupují svou vládu krásy různé 

rostliny. Kralování skončilo letničkám, nenávratně jsou pro letošek i květy v létě kve-

toucích trvalek. A nadvládu získaly podzimní rostliny. S tobolkami, bobulemi, chmý-

řím, celými květenstvími a barevnými listy.  Ráno lehká jinovatka pokryje střechy, 

trávu, ploty i nízké keříky. Na všem se třpytí tisíce pavučin. Dopoledne sluníčko roz-

pustí jinovatku v třpytivou rosu. Krása. Ale největší podzimní krásou jsou pro mne 

zahradní listnáče, aleje podél cest a parky. I listnatý les s buky, duby a břízami  se 

proměnil v žlutorudé moře. Pokaždé, když se vítr nadechne a foukne, snese se k zemi 

barevný   vodopád listí .  Tehdy mám les nejraději. Pod nohama šustí suché listí, ko-

máři už nebodají, kopřivy jsou sežehlé prvním mrazíkem a nepálí. A pokud se 

v mechu objeví i nějaká ta podzimní jedlá houba,  jako to bylo letos, je procházka le-

sem pohlazením  po  duši. A já vám přeji, aby vám ta pohoda vydržela celou zimu,  až 

do prvních jarních květů.                                                                       

          - li - 



 

 

Obecní úřad informuje  - činnost zastupitelstva obce  

Informace z pracovní porady, která se konala dne 24. října 2016 na OÚ Kolešovice 

Přítomni: M. Brabcová, M. Dvořák, J. Kovář, J. Lenochová, J. Poděbradská,  J. Hrenáková, J. Leško,  

- Starosta přítomné zastupitele seznámil s termínem a programem veřejného zasedání zastupitelstva obce, které se 

bude konat v úterý 25. října 2016 od 19 hodin na přísálí Kulturního domu Kolešovice. Návrh programu je následu-

jící: Zahájení, Činnost zastupitelstva obce -  Prodej pozemku parc. č. 1829/15, obec a k.ú. Kolešovice  - Prodej po-

zemku parc. č. 1161/17, obec a k.ú. Kolešovice -  Projednání zrušení Svazku města obcí Rakovnicka  - Projednání 

rozpočtových opatření -  Různé, Diskuse, Závěr                        

- Starosta zastupitele informoval o průběhu prací na vydání stavebního povolení na výstavbu vodovodu. Dále podal 

informaci, že je připraven Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo mezi obcí Kolešovice a zhotovitelem projektové doku-

mentace. Důvodem uzavření Dodatku č. 1 je fakt, že zhotovitel podal žádost o zahájení stavebního řízení, které 

bylo dne 20.9.2016 přerušeno z důvodu požadavku na doplnění některých podkladů. Jedná se zejména o předložení 

Smlouvy o Smlouvě budoucí o zřízení služebnosti na uložení vodovodu, v případě, že bude vodovod uložen do 

krajských komunikací. V souvislosti s krajskými volbami lze jednání zastupitelstva kraje očekávat, až koncem le-

tošního roku. Toto zpoždění zhotovitel nemohl ovlivnit a z výše uvedených důvodů se smluvní strany dohodly na 

úhradě části nákladů na vyhotovení projektové dokumentace.  Přítomní zastupitelé nemají námitek.                

- Starosta informoval, že obec Kolešov, Hořovičky a Hořesedly vypověděly Smlouvy o spolupráci na úseku požární 

ochrany. Dále uvedl, že obec Kolešov, vzhledem k tomu, že má fungující zásahovou jednotku, požádala obec Kole-

šovice o bezúplatný převod dýchací technicky. Tento krok musí být projednán s poskytovatelem dýchacích přístro-

jů. Vzhledem k tomu, že má starosta zájem na tom, aby se činnost zásahové jednotky při SDH Kolešovice obnovila, 

rozdal mezi členy SDH 9 žádostí o zdravotní prohlídku člena zásahové jednotky. Zatím se mu vrátili pouze 3 potvr-

zené zdravotní prohlídky členů, kteří by mohli být členy zásahové jednotky.                    

- Starosta obce zastupitelům předložil návrh Dohody o spolupráci při nasazení a užívání systému prvků aktivního 

monitoringu ve Středočeském kraji za účelem zvýšení bezpečnosti silniční dopravy. Konkrétně se jedná o umístění 

dvou inteligentních ukazatelů rychlosti do obce. Starosta navrhl, že by jeden mohl být umístěn na přechodu u zá-

kladní školy a druhý na příjezdové komunikaci od Hořesedel. Zastupitelé s návrhem souhlasí.                 

- Stavební podnik s.r.o. Rakovník předložil cenovou nabídku na stavební práce: oprava lávky přes potok pro pěší ve 

výši 39.152 Kč, úprava chodníku u sklepů ve výši 88.647 Kč a oprava vjezdu do dvora kulturního domu ve výši 

38.583 Kč. Po krátké diskusi se zastupitelé dohodli, že v letošním roce nechají udělat opravu chodníku u sklepů. 

Opravu lávky, zejména z technologických důvodů a vybudování vjezdu do dvora kulturního domu nechají na příští 

rok.                          

- Na základě oznámení MěÚ Rakovník, odbor výstavby proběhne 1.11.2016 od 10 hodin kolaudace II. etapy Re-

konstrukce sociálního zařízení v budově Kolešovice č.p. 44.                     

- Ve středu 2.11.2016 od 14 hodin proběhne v budovách Základní školy Kolešovice veřejné ukončení akce 

„Rekonstrukce sociálních zařízení v budovách ZŠ Kolešovice“, na kterou přispěl ze svého rozpočtu částkou 

1.650.000,- Kč Středočeský kraj.                        

- Manželé Milena a Zdeněk Krupičkovi, Heřmanov č.p. 32 podali žádost o koupi části pozemku parc.č. 1882/1. 

Jedná se o část pozemku v obci Heřmanov, který prochází od rybníka směrem na krajskou silnici k Hokovu. Tento 

pozemek historicky náleží k jejich nemovitosti a manželé Krupičkovi ho léta užívají. Zastupitelé nemají proti tomu-

to námitek. Před vyvěšením záměru o prodeji bude nutné nechat vyhotovit geometrický plán o rozdělení pozemku 

parc. č. 1882/1.                           

- Starosta podal zprávu, že z důvodu ukončení dodávky vody firmou Rakochmel, nechal zprovoznit studnu na hřbi-

tově, kde je nyní umístěna ruční pumpa. Práce provedl pan Trešl ze Senomat za cenu 29.820,- Kč. Vodovodní ko-

houtek před hřbitovem bude odstraněn a betonová nádrž přesunuta ke zprovozněné studni na hřbitově.                      

- V souvislosti s podanou informací na poslední pracovní poradě byly zahájeny práce na vypracování projektové 

dokumentace pro stavební povolení na změnu vytápění z eletrického na plynové v budově školní družiny Kolešovi-

ce. č.p. 44.                           

-  Starosta zastupitelům předložil soupis stavebních prací, které byly provedeny jako vícepráce v rámci Rekonstruk-

ce sociálních zařízení v budovách ZŠ Kolešovice. Jedná se o částku ve výši 336.635,- Kč, včetně DPH. Vícepráce 

jsou zdůvodněny zejména odstraněním dřevěných trámů  a opravou stropu na dívčích toaletách, nákupem nových  

WC se zabudovaným splachovačem a provedení odvlhčení zdiva v obou budovách.                  

-  Starosta na závěr porady seznámil zastupitele s čerpáním rozpočtu k 30.9.2016. Počáteční zůstatek k 1.1.2016 byl 

1.867.943,67 Kč,  příjmy dosáhly 12.845.772,85 Kč a výdaje jsou ve výši 11.408.922,87 Kč. Zůstatek k  30.9.2016 

činí 2.611.523,65 Kč.   

Zápis z pracovní porady konané 15. listopadu 2016 na OÚ Kolešovice 

Přítomni: M. Brabcová, M. Dvořák, J. Kovář, J. Lenochová, J. Poděbradská, J. Leško, T. Hrenák,  

- Starosta navrhl termín veřejného zasedání v úterý 13. prosince 2016 od 18 hodin. Hlavním bodem programu bude 

projednání rozpočtového provizória na rok 2017. Zastupitelé s návrhem souhlasí.  



 

 

- Místostarosta obce seznámil přítomné zastupitele s informací od ing. Rosenreitera., která se týká možnosti získání 

dotace z Ministerstva pro místní rozvoj ČR na výstavbu dětských hřišť, fitness pro starší děti a cvičící prvky pro se-

niory. Z MMR je možno získat až 70% dotace z celkových nákladů. Zastupitelé s touto nabídkou souhlasili s tím, že 

dětské hřiště v obci už je a z případné dotace by se pořídilo fitness pro starší děti a seniory. Starosta byl tedy pověřen 

oslovit firmu, která by vypracovala potřebnou dokumentaci a podala žádost o dotaci, která se musí podat do poloviny 

prosince 2016.                            

- Starosta zastupitele seznámil se smlouvou mezi obcí Kolešovice a firmou HMR servise s.r.o., která byla uzavřena 

za účelem zpracování projektové studie proveditelnosti pro Základní školu a Mateřskou školu Kolešovice. Jedná se 

hlavně o zpracování projektu výukových prostor v rozsahu technické dokumentace pro vybudování výukových pro-

stor zaměřených na oblasti jazykového vzdělávání, přírodních věd fyziky, školních dílen a výukových prostor pro 

domácnost. Projektová studie bude dále obsahovat vypracování položkového rozpočtu, výkazu výměr a Studie pro-

veditelnosti v souladu s pravidly programu IROP. Cena za dílo byla sjednána ve výši 127.050,- Kč, včetně DPH. 

K uzavřené smlouvě neměl nikdo ze zastupitelů námitek. Dále starosta informoval, že z dotačního programu IROP 

by bylo možno čerpat i částku na bezbariérový přístup do škol a školní družiny. K tomuto se zastupitelé zatím nevy-

jádřili.                               

- Zastupitelka J. Poděbradská připravuje vánoční koncert na sále kulturního domu. Žáci základní školy a mateřské 

školy vystoupení navštíví v pondělí 12. prosince 2016 od 13,30 hodin a pro veřejnost je koncert ten samý den od 18 

hodin. Vystoupí Leoš Janoušek s kapelou ze ZUŠ Rakovník. Po krátké poradě zastupitelé souhlasí, že vstupné bude 

dobrovolné. To se použije na zaplacení honoráře pro účinkující. Dále bylo domluveno, že pro účinkující bude připra-

veno i občerstvení, které se účinkujícím bude podávat v čase mezi koncerty.  Toto zajistí J. Poděbradská ve spoluprá-

ci s J. Zingrovou.                                

- Rozsvícení vánočního stromku se bude konat na prostranství před budovou OÚ Kolešovice v neděli 27.11.2016 od 

16 hodin. Občerstvení zajistí ČSŽ ve spolupráci s paní Zingrovou. Výzdobu stromku připravuje zastupitelka J. Podě-

bradská a děti ze školní družiny.             

- Jeden z občanů upozornil starostu na špatný stav chodníku od zastávky k obchodu. Jedná se zejména o nerovno-

měrně rozloženou dlažbu a neodtékající vodu z chodníku. Po krátké poradě se zastupitelé dohodli, že kolem obrubní-

ků bude odkopána zemina, aby tudy mohla odtékat dešťová voda. V případě, že tento zásah by nepřinesl kýžený 

efekt, bude uvažováno o odstranění současných dlaždic a položení nového chodníku.                                  

- Dne 8.11.2016 vykonal Středočeský kraj, odbor kontroly, dílčí přezkoumání hospodaření obce. Při přezkoumání 

byla zjištěna chyba v účetnictví. Kontrolou Rozvahy sestavené k 30. 9. 2016 nebyly zřejmě chybným účtováním 

zobrazeny předpisy mezd a účty 469, 335, 331 vykazovaly mínusové částky. Vzhledem k tomu, že se nejedná o zá-

važné pochybení bude tento nedostatek řešen opravou účtování.                        

- Starosta obce informoval, že podepsal Dohodu o prodloužení VPP  s Úřadem práce. Z tohoto důvodu budou pro-

dlouženy pracovní smlouvy. Paní Lakatošová bude  pracovat do 31.7.2017, p. Roubík ml. do 31.7.2017 a p. Roubík 

st. do 31.5.2017. Pan L. Gábor prodloužení pracovní smlouvy odmítl a ukončí pracovní poměr k 30.11.2016. Staros-

ta bude jednat s ÚP úřad práce o obsazení uvolněného místa.                         

- V současné době probíhají práce na zadávací dokumentaci pro výběr zhotovitele stavby vodovodu. Tato bude pou-

žita i jako jedna z příloh pro podání žádosti o dotaci z příslušného fondu. Vydání stavebního povolení je vázáno na 

uzavření smluv o služebnosti inženýrské sítě se Středočeským krajem.                       

- Obec obdržela výpověď Smlouvy o zajištění zpětného odběru elektrozařízení uzavřenou mezi obcí a Asekol a.s. 

k 31.1.2017.  Důvodem vypovězení smlouvy je fakt, že společnost odebírá více elektrozařízení, než výrobci uvádějí 

na trh a tento rozdíl musí  finančně dotavat. Z těchto důvodů bude společnost Asekol odebírat elektrozařízení pouze 

ze sídel nad 2000 obyvatel. Dále starosta informoval, že zpětný odběr elektrozařízení bude projednán s firmou Odpa-

dy Bohemia, dříve Becker Kralovice.                         

- Na závěr pracovní porady podal starosta obce informaci o čerpání rozpočtu k 31.10.2016. K tomuto datu měla obec 

na běžném účtu 2.597.686,38 Kč. Příjmy činily 14.095.509,20 a výdaje dosáhly 12.595.466,49. Úvěr, který obec 

čerpá na výstavbu kanalizace, byl splacen částkou 770.300 Kč.  

 

L Í S T E Č K Y   Z  O B C E  

 

☺ V pátek 7.října a v sobotu 8.října 2016 proběhly volby do ZASTUPITELSTVA STŘEDOČESKÉ-

HO KRAJE. A  jak jsme volili u nás: 1. ČSSD, 2. ANO, 3. KSČM,  4. Koalice Svoboda a Přímá de-

mokracie, 5. Starostové a nezávislí, 6. TOP 09. Podrobnější výsledky k nahlédnutí  Celkem odvolilo 

197 voličů ze 688, což je volební účast 28,6%.  

☺ Na Havelské posvícení v sobotu 15. října 2016 připravil ČSŽ Kolešovice tradiční posvícenskou 

zábavu. Prodáno bylo 89 vstupenek. Na pódiu se po delší odmlce představila kapela Fernet a spol.   

 

 

http://www.kolesovice.cz/e_download.php?file=data/uredni_deska/obsah872_3.pdf&original=V%C3%9DSLEDKY+VOLEB_KRAJ+2016.pdf


 

 

☺ Koncem října proběhlo prořezání kaštanů podél potoka. O prořezání větví , které zasahovaly do 

elektrického vedení a hrozily zkratem a požárem, usilovala obec od jara. Prořezání provedla firma 

pověřená ČEZ. 

☺ Vedení restaurace v kulturním domě převzala od 1.10.2016 Veronika Kostková. 

☺ V restauraci došlo  28.10.2016 ve 2.35 hodin k vloupání. Pachatel do objektu vnikl prostředním 

oknem, které částečně poškodil. Poté odnesl celou finanční hotovost, která zůstala v pokladně. Celko-

vá škoda byla vyčíslena na 7.789,- Kč. Policie ČR po pachateli pátrá. 

☺ Začátkem listopadu byla dokončena vrata na školní dvůr u ZŠ a zároveň byly dokončeny posled-

ní úpravy na školním dvoře. 

☺ 2. listopadu 2016 měla veřejnost možnost společně se zastupiteli vidět výsledek rekonstrukce    

sociálního zařízení v budově  ZŠ a v budově školní družiny. Možnosti vidět na co byly využity      

finanční prostředky z dotace nevyužil nikdo z našich spoluobčanů. 

☺ Nejvyšší kontrolní úřad vykonal kontrolu čerpání dotace na rekonstrukci Sušárny v Kolešovicích. 

Kontrola nezjistila žádné nedostatky a čerpání dotace tedy  proběhlo v souladu s Dohodou o poskyt-

nutí dotace.   

☺ Odvoz plastového odpadu proběhne poslední středu v měsíci a to 30. listopadu 2016, 28. prosince 

2016 a 25. ledna 2017.  Omlouváme se za mylné uvedení dnů v minulém čísle.  

☺ PROVOZ VE SBĚRNÉM DVOŘE. Ve sběrném dvoře bude naposledy otevřeno v sobotu 17.12.2016. 

V novém roce bude otevřeno od středy 4.1.2017.   

☺ Společnost Marius Pedersen a.s. z Hradce Králové  se stala po převodu podílu společnosti Becker 

Bohemia s.r.o. jediným společníkem. Od 13.10.2016 na základě rozhodnutí jediného společníka spo-

lečnosti Becker Bohemia bylo rozhodnuto o změně názvu na Odpady Bohemia s.r.o.  

☺ VÝVOZ ODPADNÍCH VOD BUDE PROBÍHAT V TYTO DNY: pondělí 19.12.2016, úterý 27.12.2016 

a úterý 3.1.2017.  Ostatní dny standardně vždy v pondělí. 

         -  jp -  

A máme hotovo … 

Sociální zařízení v budovách Základní školy Kolešovice už září novotou. Firma 

Drops Group a.s. Jesenice, jako dodavatel stavby mnohdy pracovala i do večerních 

hodin, aby termín řádně splnila, ale i přes veškerou snahu, byla dokončená stavba 

předána s menším zpožděním.  Rekonstrukce probíhala od 3.7.2016 do 7.10.2016.   

Důvodem pro posunutí termínu bylo i to, že investor akce obec Kolešovice, musel 

během letních prázdnin řešit dispoziční řešení plynové kotelny, která byla umístěna 

na dívčích záchodcích a přesunout ji na záchody chlapecké. Na tyto práce bylo 

nutné nechat vypracovat projektovou dokumentaci. Zároveň došlo ke snížení počtu 

plynových kotlů, neboť byly zakoupeny nové, výkonnější  a modernější, včetně 

automatického regulačního systému, který byl na celém topném systému  nejdražší. 

Oprava topného systému stála obec Kolešovice téměř 840.000 Kč. Dále došlo ještě 

k dispozičnímu řešení na toaletách v I. a II. NP. Ve středu 2.11.2016 od 14 hodin 

proběhlo veřejné ukončení celé akce. Podle Smlouvy o dílo byla vysoutěžená cena 

na základě výběrového řízení ve výši 1.988.029,- Kč. V průběhu rekonstrukce ale 

došlo k navýšení ceny, což bylo způsobeno opravou vyhnilých dřevěných částí 

podlah a stropů a byly zakoupeny záchody se zabudovaným splachovačem.       

Vícepráce dosáhly výše 336.635,- Kč. Rekonstrukce sociálních zařízení 

v budovách základní školy, včetně opravy topného systému stála 3.164.664,- Kč, 

přičemž akci spolufinancoval Středočeský kraj částkou 1.650.000,- Kč z Fondu 

rozvoje obcí a měst a obec Kolešovice investovala ze svého rozpočtu částku 

1.514.664,- Kč. (všechny ceny jsou uvedeny včetně 21% DPH). 

          -  bp - 



 

 

Historie obce Kolešovice trochu z jiného pohledu 

Budeme pokračovat dobou od roku 1914 - 1934, přičemž 

většinu  historie tvoří léta 1914-1918, 1. světová válka  a 

zážitky vojáků z Kolešovic, kteří ji zažili a také přežili. 

Kronika je psaná ručně švabachem, takže pro dnešní 

generaci nečitelná, proto ji do latinky přepisuje pan 

Simon Eis, jenž byl v roce 1946 jako patnáctile-

tý vysídlen s rodinou do Saska, kam odjížděli vlakem z 

Jesenice. Bydlel v domě Kolešovice č.p. 277 (první dům 

napravo za roklí směrem na Pšovlky). Z latinky pro Ko-

lešovické listy překládá Mgr. Jana Štillerová.  

 

Tato kronika by měla být vedena na základě zákona z 

20. ledna 1920 v každém politickém obvodu, tedy také 

v Kolešovicích.  Jelikož tehdy zvolený obecní kronikář 

žádné zápisky nečinil, zvolili proto zástupci obce vho-

dné osoby, které v roce 1932 kroniku povedou. 

15.10.1932 byli nominováni:   

Jako kronikář: učitel Oskar Ohnheiser                    

Jako člen místního historického výboru:      Dr. Wil-

helm Petron (obvodní lékař), Peter Pisarek(farář), 

Arnošt Lorber (učitel) - jako zástupce československé 

menšiny a současný starosta, pan Josef Anton.        

 

Zástupci obce odsouhlasili na zasedání dne 19. pro-

since 1932 zvolené pány, kteří se tak mohli okamžitě 

pustit do chronologických zápisků. 

Zapsáno v Kolešovicích, dne 22. prosince 1932                                     

Ohnheiser Oskar, vedoucí kroniky                                                                    

Nejdůležitější událost, (kterou též zápisky v kronice 

začínají), bylo vypuknutí světové války 1914- 1918.       

Podle mobilizační vyhlášky se měli do 48 hodin 

přihlásit na okrese všichni obranyschopní muži podle 

označených ročníků. Přiložené válečné příběhy kolešo-

vických občanů nejsou bohužel úplné, neboť někteří 

zúčastnění odmítli informace o válce podávat. Do kro-

niky jsme zapsali protokoly, doklady a informace z 

věrohodných novin v každé době. Kromě toho zde 

najdeme ověřené údaje jednotlivých válečníků. Kronika 

tak může později sloužit jako autentický zdroj.       

Začneme s klidnými informacemi začátkem roku 1914 

a dále do nich zapleteme události světové války, které 

se vztahují na život v Kolešovicích a přilehlou obec 

Heřmanov.  

Seznam označení částí pozemku 

 1.   Na Dolíkách                     

 2.   Za kostelem                                                                                              

 3.   Malá Okrouhlice                                  

 4.   Velká Okrouhlice                                 

 5.   Sárská louka                                       

 6.   louka Špička                                       

 7.   Na Sekyře                                          

 8.   Na Hinkově/Patrákovo                       

 9.   Palouky                                              

 10. louka Páter/Seifertovo                        

 11. Pod okálama                                       

 12. Na Tencích                                         

 13. Na Vinici/U mlejna                              

 14. U Špindlingova rybníka/

Záhumenky   

 15. Klín/Německá jáma/U Přílep               

 16. Petrovická pěšina                                

 17. Malý příkop/Přílepy špic                      

 18. U první rokle                                        

 19. Na devíti stěnách/Za Procház-

kou        

 20. U říčního koryta/Za jámy                      

 21. Mezi cestami/Za Fanou                        

 22. Farní pole/Za Sachrem                         

 23. Velký kus/Za Sachrem                          

 24. Na Sigwendě                                        

 25. V cihelně                                               

 26. V Koreji/Přední Korej                            

 27. V Koreji/Zadní Korej    

 28. Malé špitálské pole/Za         

Landou/Za topírnou                               

 29. Velké špitálské pole/Za sokolo                   

vnou                                                       

 30. V rybníkách/Cihelna 

 31. Zaječí zahrada 

 32. Hokovská louka 

 33. Varburka 

 34. Za topírnou  

 35. Velká louka/Louky za parkem 

 36. Remíza/Pod váhou 

 37. Třešňový sad 

 38. Remíza/Pod váhou 

 39. Remíza/Louka za parkem  

 40. Poštovní pole/Dlouhé záhony 

 41. Řemeslnické pole/Louka za Ke-

blany 

 42. Dlouhé záhony 

 43. Kapličková pole/Za česačkama 

 44. Na Šmikesu 

 45. Červený vrch 

 46. Spodní Puš 

 47. Suchá louka 

 48. Klín/Cilcova špic 

 49. Na faule/Za kravínem 

 50. Naučné pole 

 51. Farní pole/Zadní Puš 

 52. Obecní pole 

 53. Puš 

 54. U větrného mlýna/U hřbitova 

 55. Puš 

 56  Za Štýřanem/Za školkou 

 57  U hájovny  

                                                                        



 

 

Vyhodnocení hospodářského roku 2016 ve společnosti Rakochmel  

Hospodářský  rok 2016 prodělal spousty klimatických výkyvů. Střídaly se měsíce teplé a suché z obdobím dešťů       

a chladna. Nicméně příznivé počasí přišlo vždy v pravý moment, což napomohlo ke sklízení rekordních výnosů, 

ovšem v průměrné kvalitě. V tomto roce jsme sklízeli pšenici oz. na 316 ha, řepku oz. 191 ha, ječmen oz. 58 ha, 

hrách 34 ha, mák 51 ha a kukuřici 119 ha. Travní porosty byly na 65 ha. Celková plocha chmelnic byla 143,8 ha. 

Letošní výnosy dopadly  takto: pšenice oz. 7,2 t/ha, řepka 4 t/ha, ječmen oz. 7,1 t/ha, hrách 4 t/ha, kukuřice 41 t/ha, 

mák 1,2 t/ha a chmel 1,71 t/ha. Chmel letos překvapil dvakrát. Výnosem, ale i kvalitou hořkých látek KH 4,32 %, 

což se vždy přelo. Dosažení těchto výsledků mělo i stinnou stránku v daleko vyšší pracovní náročnosti, chemické 

ochraně, výživě atd. Ovšem perfektní kolektiv pracovníků společnosti se tohoto úkolu ujal na výbornou a dokázal 

svou odbornost a vytrvalost. Opět se rozšířila plocha chmelnic o 8 ha, která byla osázená opět Žateckým poloraným 

červeňákem. Jako jedni z mála držíme tuto odrůdu chmele stále na 100 % plochy chmelnic.  

Na závěr bych rád všem popřál krásnou, bílou zimu.       Ing. Karel Šrámek 

Obec Kolešovice má rozlohu 1134,41 m2, která je rozdělena následovně: pole 904,20 ha, louky    
67,22 ha, zahrady 76,36 ha, obecní pastviny 26,90 ha, lesy 15,58 ha, statky a dvory 14,84 ha a jiné  
29,31 ha. 



 

 

Sbor dobrovolných hasičů informuje ...  

AKTUÁLNĚ K ČIŠTĚNÍ KOMÍNŮ A KOTLŮ 

         
V letošním roce bylo zrušeno nařízení vlády č. 91/2010 

Sb. o podmínkách bezpečnosti při provozu komínů, 

kouřovodů a spotřebičů paliv. Povinnosti tohoto naříze-

ní jsou nově uvedeny v zákoně 133/1985 Sb., a další     

podrobnosti o revizi a údržbě ve Vyhlášce č. 34/016 

Sb.,    o čištění, kontrole a revizi spalinové cesty ze dne         

22. ledna 2016. 

„V roce 2015 vzniklo celkem 881 požárů způsobených 

nevyhovujícím technickým stavem komína. V 64,2% 

případech se jednalo o požáry, které vznikly v důsledku 

vznícení sazí a omezily se pouze na prostor komína.     

Ve 28,2% případů došlo k rozšíření požáru a přímým 

škodám ve výši 54,4 mil. Kč.“ Takto je uvedeno ve      

statistické ročence Hasičského záchranného sboru Čes-

ké republiky za rok 2015, kterou vydává Ministerstvo     

vnitra – Generální ředitelství Hasičského záchranného 

sboru České republiky.  

Čištění spalinové cesty se provádí odstraněním pevných 

látek, usazenin a nečistot ze spalinové cesty a jejich 

komponentů a výběrem pevných částí spalin nahroma-

děných v půdici komínového průduchu a kondenzátů ze 

spalinové cesty. Pokud nejde spalinovou cestu vyčistit 

tímto způsobem, lze provést čistění vypalováním 

(komíny odolné proti vyhoření), kde však vypalování 

smí provádět pouze oprávněná osoba. Seznam oprávně-

ných osob dle kvalifikace 36-024-H Kominík – revizní 

technik spalinových cest je volně přístupný na webo-

vých stránkách Hasičského záchranného sboru ČR -

 http://aplikace.hzscr.cz/revizni-technik-spalinovych-

cest/ 

„V případě, že čištění, kontrola nebo revize nejsou pro 

 

 

vedeny stanoveným způsobem, nebo je-li předána zprá-

va o čištění, kontrole nebo revizi po stanovené lhůtě 

může být oprávněné osobě podle požárního zákona ulo-

žena pokuta ve výši do 50 000 Kč. U vlastníka nebo 

provozovatele objektu, který je zároveň právnickou 

nebo podnikající fyzickou osobou a který provozuje 

spalinovou cestu v rozporu s požárním zákonem je výše 

pokuty stanovena ve výši do 100 000 Kč“ řekl tiskový 

mluvčí společenství kominíků ČR, Petr Dušek. 

 

Vedle čištění a revize spalinové cesty je třeba také mít 

na paměti revizi kotlů. V tomto případě je nutné se dr-

žet návodu k použití a bezpečnostních pokynů přímo od 

výrobce. Novela zákona o ochraně ovzduší č. 201/2012 

Sb. odst. stanoví povinnost u kotlů na pevná paliva prv-

ní kontrolu nejpozději do 31. prosince 2016. Po tomto 

datu by měl být každý provozovatel kotle schopen na 

vyžádání obecního úřadu předložit doklad o kontrole. 

Ke kontrole je oprávněna pouze autorizovaná osoba, 

proškolená výrobcem kotle. Tato osoba musí být držite-

lem oprávnění. V případě, že provozovatel nepředloží 

požadovaný doklad o kontrole, může mu být uložena 

pokuta podle § 23 odst. 2 bodu b) až do výše 20 000,- 

Kč Tato povinnost se vztahuje i na nově zakoupené 

kotle. Zákon dále předepisuje provádět dle odstavce h) 

§ 17, jedenkrát za  2 kalendářní roky kontrolu technic-

kého stavu a provozu spalovacího stacionárního zdroje 

(kotle) na pevná paliva o jmenovitém tepelném příkonu 

od 10 do 300kW včetně, který slouží jako zdroj tepla 

pro teplovodní soustavu ústředního vytápění. Tepelný 

příkon svého kotle snadno zjistíme na výrobním štítku. 

Pokud výrobní štítek na kotli nemáte, informace najdete 

v Návodu k instalaci a obsluze. 

Za SDH Jaroslava Čečrdlová 

 

http://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Faplikace.hzscr.cz%2Frevizni-technik-spalinovych-cest%2F&h=6AQF8bD3BAQFoOGcwXwWh765vnKKVq7QklZpl5brq19hbRw&enc=AZM7Oz7mIIcUMueWC7Sa6utfvUo7Tien3S5qxgNjbplu_QQt9xUn9MLs2V-BlxgYN7GQf-OYSPojOvgWFhsCeGfam9SzY1MwjE6U9kesLZ
http://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Faplikace.hzscr.cz%2Frevizni-technik-spalinovych-cest%2F&h=6AQF8bD3BAQFoOGcwXwWh765vnKKVq7QklZpl5brq19hbRw&enc=AZM7Oz7mIIcUMueWC7Sa6utfvUo7Tien3S5qxgNjbplu_QQt9xUn9MLs2V-BlxgYN7GQf-OYSPojOvgWFhsCeGfam9SzY1MwjE6U9kesLZ


 

 

Famózní vstup A mužstva do krajské soutěže 

Začátek, jaký v Kolešovicích dlouho nepamatují, zažíva-

jí v úvodu sezóny šachisté A mužstva Českého Lva. Po 

třech doslova drtivých vítězstvích vedou se suverénně 

nejlepším skóre průběžnou tabulku krajské soutěže a 

z dvaceti čtyř odehraných partií doposud prohráli pouhé 

dvě. 

Pro letošní sezónu se podařilo v mužstvu díky kouzlu 

kolektivu udržet klíčového hráče Radka Wasserbauera 

(byť supi bafuňáři z vyšších soutěží kroužili hodně blíz-

ko) a k tomu ještě získat na hostování dvě velmi kvalitní 

posily z Kladna – Richarda Jermana (kandidát mistra) a 

Jaroslava Švadlenku (silná I. výkonnostní třída). Vhodně 

zvolená chemie při skládání základní sestavy pro kraj-

skou soutěž nakonec vyústila ve velmi pružný a kom-

paktní celek, který dokáže nahradit výpadek jednotlivce 

a překvapuje soupeře silou zadních šachovnic. 

V úvodním zápase zajížděl Lev do Slaného, na půdu 

nepopulárního soupeře, který loni v Kolešovicích ve 

vypjatém nervózním zápase těsně a sportovní hantýrkou 

„nespravedlivě“ zvítězil. Už po dvou hodinách bylo jas-

né, že odveta se hostům vydaří s plnou parádou. David 

Cozl nejprve v miniaturce přejel F. Hofnera, který neza-

hrál nejpřesněji zahájení – 0:1. Následně Štěpán Urbá-

nek ze šachovnice naprosto vygumoval J. Vaněčka – 

0:2. Po překvapivé remíze Richarda Jermana s L. 

Třešňákem díky hrubce soupeře zvítězil Tomáš Urban a 

hosté začali tušit velmi příjemnou neděli… Vítězství 

zařídil pěkným útokem na krále Honza Muller a skoro 

souběžně s remízou Franty Hinze upravil na 6:1 

s pěšcem více promyšleným přechodem do koncovky 

Radek Wasserbauer. Všichni čekali na výsledek nejdéle 

trvající partie Ondry Bauera proti domácímu M. Růžič-

kovi. Tento v Kolešovicích (a nejen z šachových důvo-

dů) historicky neoblíbený hráč byl Ondřejem v zahájení 

přehrán a všichni kolešovičtí doufali, že Ondra dokáže 

výhodu a tlak na dámském křídle přetavit v celý bod. Po 

téměř pěti hodinách hry však částečně vlivem únavy 

zvolil špatný plán a umožnil soupeři nebezpečnou proti-

akci v centru. Výsledkem byla ztráta několik pěšců a 

beznadějnou věžovou koncovku Ondra nakonec prohrál. 

I tak odjížděli hráči ČLK ze Slaného ve vítězné euforii 

s cennou výhrou 6:2 a vynikajícím vstupem do soutěže. 

Ve druhém kole přivítal ČLK v domácím prostředí kole-

šovické restaurace U kina ambiciózní a nebezpečný ce-

lek Sokola Hostivice s mezinárodním mistrem Vasilem 

Tričkovem na první šachovnici. Hosté nepřijeli 

v nejsilnější možné sestavě a úvodní výhrou povzbuzený 

tým ČLK toho i s trochou štěstí dokázal využít 

k dalšímu drtivému vítězství, když tentokrát zapsal vý-

sledek 7,5 : 0,5. Klid do řad domácích vnesla rychlá 

výhra Davida Cozla černými proti R. Matoušovi na čtvr-

té šachovnici. Ten sehrál bílými zahájení příliš pasivně, 

provedl několik zbytečných tahů a pokusil se o útok ve 

chvíli, kdy již černý zcela zkonsolidoval pozici a po 

nátlakové hře a soupeřově přehlédnutí taktického obratu 

jednotahově zvítězil. Druhý bod přidal o dvacet minut 

později J. Švadlenka, když svého velmi mladého soupe-

ře lehce přehrál ve střední hře. Soupeři z Hostivic ná-

sledně začali odpadat jeden po druhém zhruba po deseti 

minutách. Franta Hinz (pro zajímavost bývalý hráč Hos-

tivic) proti V. Dbalému využil dlouholeté zkušenosti 

v koncovce a Tomáš Urban z pozice silnějšího hráče 

lépe propočítal zápletky střední hry. O něco více starostí 

měl se soupeřem Richard Jerman, který nevyužil výhody 

pěšce navíc v jezdcové koncovce. V momentě, kdy ná-

sledné analýzy ukazovaly jasnou remízu, spolkl Petr 

Votruba jako černý úplně poslední Richardovu nastraže-

nou léčku a partii v beznadějné situaci vzdal – 5:0. Not-

nou dávku štěstí měl tentokrát smolař prvního duelu 

Ondra Bauer. Se silným soupeřem J. Strahlem nezvládl 

přechod do střední hry, ten však ve zcela vyhrané pozici 

bezmyšlenkovitě uchopil při provádění tahu špatnou 

figuru. Dle pravidel šachu musel touto figurou zahrát, 

následně ztratil napadenou dámu a partii vzdal – 6:0. 

Zážitkem pro všechny, kteří již dohráli, byla partie Rad-

ka Wasserbauera proti mezinárodnímu mistru V. Tričko-

vovi. Radek se na soupeře připravil, ten ale očekávanou 

variantu nezahrál. V jedenáctém tahu vyrobil náš hráč 

hrubou chybu a ztratil pěšce, následně obětoval figuru a 

vše odvážně vsadil na útok proti králi. Útok vedl velmi 

přesně, a protože na něj IM Tričkov nedokázal 

v začínající časové tísni správně zareagovat, podařilo se 

Radkovi vyrovnat hru a následnou nabídku remízy IM 

Tričkov raději přijal – 6,5:0,5. V poslední hrané partii 

nedotáhl kolešovický Jindřich Bauer o mnoho lepší po-

zici proti kapitánu Hostivic K. Obrázkovi, sám se něko-

lika chybami připravil o výhodu a další hrubkou se do-

konce dostal do složité, ale jasně prohrané pozice. Hráč 

Hostivic vítězné pokračování neviděl a dostal se do silné 

časové tísně. Hledáním cesty k výhře nakonec přehlédl 

poslední zbývající vteřiny před povinným provedením 

tahu a partii tzv. na pád praporku prohrál, čímž dovršil 

historicky nejvyšší vítězství ČLK v této soutěži – 

7,5:0,5. 

Ve třetím kole zajížděl Český Lev do nevyzpytatelných 

Řevnic, které v minulých sezónách dokázaly potrápit i 

mnohem silnější soupeře. Zhruba po hodině a půl skon-

čily v těsném závěsu dvě partie. Nejprve se na třetí ša-

chovnici „prosadil“ Ondra Bauer proti šéfovi řevnického 

oddílu a dlouholetému pořadateli mládežnických turnajů 

J. Paukertovi. Ten pohrdl jednotahově nabídnutou figu-

rou a v duchu fotbalového nedáš – dostaneš vzápětí při-

šel o kvalitu a partii prohrál. O malou chvilku později 

zvýšil na páté šachovnici na 2:0 David Cozl proti J. Tvr-

dému, když mu oblíbenými černými v oblíbeném zahá-

jení stačilo počkat, až se soupeř nekorektním útokem 

porazí sám. Za tohoto stavu začalo být zřejmé, že ani 

z Řevnic neodjedeme s prázdnou, i když se soupeři 

v dalších partiích hodně snažili a i papírově slabší hráči 

nedali nic zadarmo. Postupně zvítězili Jarda Švadlenka 

proti L. Kolaříkovi, Jindra Bauer v hezké útočné partii 

s J. Starýchfojtů a Radek Wasserbauer přetlačil D. Civí-

na.  

Šachisté ČLK na vítězné vlně   



 

 

V jen zdánlivě mrtvé pozici remizoval Richard Jerman 

s J. Švachem a kalich něčeho nedobrého vypil do dna 

předseda oddílu Franta Hinz, kterému partie absolutně 

nesedla a prohrál s Paukertem juniorem. S Řevnic jsme 

odjeli znovu s vysokou výhrou, tentokrát v poměru 

6,5:1,5. V novém roce nás čekají zápasy s favority sou-

těže – týmy Neratovic a Příbrami, které mají jasné po-

stupové ambice a rovněž zatím neztratily ani bod. Dosa-

vadní výsledky a předvedená hra napovídají, že bychom 

se mohli pokusit o historický postup Českého Lva do 

nejvyšší soutěže v kraji – krajského přeboru (odkud je 

jen jeden krok do druhé ligy). Silné zázemí, spočívající 

ve spolupráci s obcí Kolešovice, zajištěná sponzorská 

podpora, výborná parta, vhodně složený tým a odhodlání 

hráčů ukazují, že to jde. Zachovají-li nám přízeň man-

želky a partnerky a obětují-li nám neděle tak, abychom 

nastupovali stále v co možná nejsilnějším složení, nemu-

selo by jít o neskromný cíl.  

     DC 

Stalo se v Domově Kolešovice ...   

30. 9. 2016 Den seniorů a Vernisáž soutěže "Domov - místo k životu" 

Jako každý rok jsme pro naše uživatele přichystali 

u příležitosti Dne seniorů, který se koná 1. října, několik 

dárků. 

Krátce po poledni proběhla v historické hale Domova 

Vernisáž výtvarných, literárních a fotografických 

děl  žáků mateřských, základních a středních škol. Ředi-

telka Domova vyhlásila vítěze v jednotlivých disciplí-

nách.  Poté již našim uživatelům   zahrál Alois Weiss 

na oblíbený saxofon známé i neznámé melodie. 

         

Zlatým hřebem slavnostního odpoledne byl dort 

a šampaňské. 

 

13. 10. 2016             

Návštěva žáků MŠ a ZŠ Olešná v rámci projektu " Pomáháme 72 hodin" 

V rámci projektu nás již podruhé navštívili žáčci MŠ a ZŠ Olešná s krásnou myšlen-

kou "pomoci". Mobilní    zahrádky byly společně úspěšně zazimovány a připravené 

dýně vydlabány. Děkujeme dětem a učitelkám za krásné společné dopoledne.  

 

27. 10. 2016 Svět muzikálů 

Pan Petr Kubec s asistentkou pobavili naše uživatele a hosty z Pečovatelské služby 

Rakovník a Domova seniorů   Rakovník slavnými muzikálovými melodiemi. Předsta-

vení se konalo v místním kulturním domě, kde vše do puntíku klaplo i díky skvělé 

spolupráci s obcí Kolešovice.  

 

A co nás čeká????? 

Jako každý rok je i letošní adventní čas plný akcí, které se více či méně vážou právě k vánoční atmosféře. Doufáme, 

že si ji naši klienti užijí v klidu a pohodě mezi svými přáteli a rodinami. 

28. 11.  Adventní posezení     

29. 11. Oslava narozenin a svátků uživatelů  

30. 11. Vánoční výstava Krajský úřad Stř. kraje                 

2. 12. Přednáška p. Laňky - KUBA     

3. 12. Vánoční koncert     

6. 12. Mikulášské bingo   

8. 12. Vánoční pečení    

11. 12. Setkání s rodinami   

13. 12. Vánoční vystoupení MŠ V Lukách  

19. 12. Vánoční besídka ZŠ Kolešovice  

20. 12.  Jan Kubík s heligonkou 

22. 12. Vánoční posezení na 2. patře 

23. 12. Vánoční bingo  

23. 12. Slavnostní oběd 

30. 12. Silvestrovské odpoledne s přípitkem 

 

Bc. Martina Hejdová, sociální pracovnice  

http://www.domovkolesovice.cz/stalo-se-u-nas/2016/navsteva-zaku-ms-a-zs-olesna-v-ramci-projektu-pomahame-72-hodin/


 

 

Kulturní přehled ... 

Posvícení na Sušářně  

O víkendu 16.10.2016 jsme oslavili Havelské posvíce-

ní     i na historické sušárně chmele v Kolešovicích. Sušár-

na Kolešovice o. s. ve spolupráci s Rakovnicko o. p. s, 

ČSŽ Kolešovice, obcí Kolešovice a spolkem Doba minulá 

Kolešovice, připravili kromě prohlídky sušár-

ny  k nahlédnutí  i putovní výstavu modelů hradů Křivo-

klátska, výstavu historických jízdních kol, posvícenské 

pohoštění a ochutnávku Kolešovického piva, které uvařili 

v soukromém pivovaru Dvůr Perlová Voda, Budyně nad 

Ohří.  Jednalo se o nepasterizované 12 stupňové pivo 

s přídavkem ručně česaného chmele z místní tyčové 

chmelnice. V neděli bylo na sušárně otevřeno od 10 do 19 

hodin. Od 14 hodin členové spolku Velociped bicykl Klub 

Kolešovice Doba minulá ve spolupráci se svými přáteli 

z Berouna předvedli na prostranství před chmelnicí skupi-

nový rej a jízdu elegance bicyklů s komentářem pana       

C. Mrzeny. Ten  ani tentokrát nepoužil mikrofon, ale vyu-

žil pouze tlampače, čímž umocnil historický ráz přehlíd-

ky. A protože bylo posvícení, v pondělí 17. října  následo-

vala Pěkná hodinka, kdy byla sušárna otevřená od 15 ho-

din do 21 hodin. Členky ČSŽ připravily koláče, chleba se 

škvarkovou pomazánkou a kdo měl chuť, dal si ke Kole-

šovickému pivu gulášovou polévku nebo klobásu. Někteří 

poseděli, jedli, pili a výborně se bavili. Z pivovaru 

z Budyně pan V. Svítek a pan Jar. Čečrdle dovezli  cel-

kem 280 litrů pěnivého moku, které se v následujícím 

týdnu podařilo úspěšně dopít. Všem zúčastněným patří 

díky, jak za přípravu, tak i za zdárný průběh akce. A pokud bude nálada a síla, tak se při další příležitosti na Sušárně 

sejdeme i v roce příštím.              -  bp -    

Okresní výstava drobného zvířectva v Kolešovicích 

Český svaz chovatelů, základní organizace Kolešovice, v rámci oslav 40. výročí založení ZO, pořádala ve dnech 8. a 

9. října 2016 okresní výstavu králíků, drůbeže, holubů, okrasného ptactva, morčat, rybiček a ost. zvířat.                    

58 vystavovatelů z širokého okolí přispělo svými zvířaty, které přivezli již ve čtvrtek na výstavu a v pátek probíhalo 

jejich posuzování. Bylo vystaveno: 160 ks králíků 22 plemen, 151 ks drůbeže hrabavé 14 plemen, 62 ks drůbeže vod-

ní 2 plemen, 211 ks holubů 16 plemen, 163 ks okrasného ptactva, morčata, akvarijní rybičky. Do chovů, nebo 

k obohacení jídelníčku návštěvníci zakoupili 61 ks králíků, 40 ks drůbeže, 25 ks holubů a 72 ks okrasného ptactva. 

Výstavu navštívilo celkem 506 návštěvníků. Nižší návštěvnost byla ovlivněna nepříznivým počasím.               

V neděli od 13. hodin proběhlo slavnostní zakončení výstavy a předání pohárů předsedou Okresní organizace ČSCH 

Rakovník př. Jiřím Kinkalem, poháru starosty Obce p. Martinem  Dvořákem a čestných cen předsedou ZO př. Fran-

tiškem Lillem. Pohár OO za nejlepší zvířata získal v expozici K - Kinkal Jiří z Lišan, D - Porazík Václav z Kolešova, 

H – Borč Antonín z Rakovníka, OP – Spurný Josef z Rakovníka. Pohár starosty pro nejlepšího chovatele ZO obdržel 

Řežábek Otta z Kolešovic. Předseda ZO předal čestné ceny. V expozici K ji získal – MUDr. Brodan Daniel 

z Berouna, Gruncl Pavel z Klůčku, Herink Miloš st. ze Všetat, Koštial Viliam ze Žatce, 2x Řežábek Otta 

z Kolešovic, Sedláček Ladislav ze Žatce, Schellinger Václav z Rakovníka, Štěpánek Zdeněk a Štěpánková Michaela, 

oba z Přílep. V expozici D – Černý Jaroslav ze Sence, 2x Kinkal Jiří z Lišan, 2x Kopčík Aleš z Libočan, Porazík 

Václav z Kolešova, Rabas Pavel z Kadaně, Řežábková Marta z Kolešovic, Tománek Aleš z Liboři, Urban Jan 

z Broum. V expozici H – Holeček Milan z Mutějovic, Křenek Antonín, Ing. Křenek Martin, oba ze Mšeckých Žehro-

vic, Nový Miloslav z Příčiny, Oulický Pavel z Kozojed, Topka Pavel z Rakovníka, Urban Jan z Broum, Vegricht Jiří 

ze Žatce, 2x Voleský Josef z Hluban. V expozici OP Dvořáková Libuše ze Zderazi, Koštial Viliam ze Žatce, Nový 

Miloslav z Příčiny a Spurný Josef z Rakovníka. ČSCH ústřední výbor Praha udělil „Za zásluhy o chovatelství ZLA-

TÝ ODZNAK I. stupně“ a předseda s tajemníkem OO toto ocenění předali těmto členům:  čtyřem zakládajícím ZO – 

F. Lillovi, M. Řežábkové, O. Řežábkovi, J. Větrovcovi. Dále MVDr. Z. Kamarytovi, Ing. M. Křenkovi, M. Lepičovi 

in memorian, J. Leškovi, V. Porazíkovi a K. Slabému.  



 

 

V letošním roce slaví naše základní organizace 

Českého svazu chovatelů Kolešovice  40. výročí zalo-

žení. Nedá mi proto, abych nezavzpomínala na uplynulá 

léta. Dne 2. srpna 1976 se nás sešlo 15, což byla pod-

mínka založení nové ZO na okrese. Neměli jsme žádnou 

klubovnu, žádné velké zkušenosti, jenom elán a chuť 

něco udělat se svými zálibami, hlavně v chovu okrasné-

ho ptactva. Předsedou se stal František Lill, jednatelem 

Miloslav Závodský, pokladníkem Otta Řežábek a hospo-

dářem Josef Englický.                  

Netrvalo dlouho a první výsledky byly na světě. Hned 

v říjnu jsme uspořádali první výstavu a zisk několika 

stokorun jsme považovali za úspěch. Ještě větším úspě-

chem ale bylo, že se k nám začali přihlašovat chovatelé 

domácí, z okolních vesnic i z města. A najednou jsme 

byli chovatelé králíků, drůbeže, holubů, kožešinových 

zvířat, psů a samozřejmě okrasného ptactva. A počet 

členské základny čítal až 50 členů.               

Od MNV jsme dostali jednu místnost v domku za poš-

tou, kterou jsme museli celou opravit, ale měli jsme se 

kde scházet. Výstavy jsme pořádali každým rokem ve 

vypůjčených prostorách od JZD a MNV. Nakonec jsme 

začali vystavovat v prostorách  bývalé fary, kterou vlast-

nila naše členka Marta Koryntová. Měli jsme k dispozici 

přízemí budovy a celou zahradu. Po několika letech nám 

nabídla, abychom od ní nemovitost koupili. Protože byla 

už hodně let v důchodu a nemocná, neměla na opravy a 

údržbu peníze ani síla, v roce 1987 naše ZO nemovitost 

zakoupila. Okresní výbor ČSCH nám zapůjčil peníze na 

tuto koupi. A naše paní Marta měla právo užívat zdarma 

byt v prvním patře i zahradu tak, jak byla zvyklá. Dalším 

věcným břemenem pro nás byla provozovna MNV – 

mandl prádla. Protože to byla služba obyvatelům, ne-

chtěla ZO žádné nájemné.                       

A tak jsme začínali s dluhem, velkými plány na opravu a 

úpravu celého výstavního areálu. Byli jsme šťastní, že 

jsme ve svém. Postupem let jsme opravili celé přízemí 

budovy, kde je klubovna, byly zde výstavní prostory pro 

okrasné ptactvo. Na zahradě jsme vybudovali přístřešky 

pro klece na králíky, zastřešili a vybudovali velký holub-

ník, přistavěli sociální zařízení i uzavřený přístřešek pro 

občerstvení. Na tyto opravy jsme ušetřili peníze 

z výstav, částečně jsme obdrželi dotaci od ÚV, část pe-

něz jsme si zapůjčili opět od OV. Půjčky jsme několik 

let spláceli a pak začali šetřit na další akce.         

Po úmrtí paní Marty jsme opravili místnosti v prvním 

patře a přestěhovali expozici okrasného ptactva. Tímto 

se nám uvolnilo přízemí a tak při výstavách mají ná-

vštěvníci možnost vidět i výstavu akvarijních rybiček a 

zakoupit si další chovatelské potřeby a krmivo pro své 

chovy. Začali jsme opravovat vnější omítky budovy, 

provádět různé úpravy tak, abychom se nemuseli stydět 

před návštěvníky výstav a aby v té naší obci bylo hezky. 

V posledních letech jsme začali, a s pomocí Obecního 

úřadu Kolešovice, i dokončili opravu střechy.        

Z naší organizace vystoupilo málo členů. Bohužel, hod-

ně je těch, kteří odešli na trvalo tam, odkud není návratu, 

ale v našich srdcích zůstali a stále nezapomínáme na 

práci, kterou pro chovatelství odvedli.         

V letošním roce máme 29 členů, všichni aktivně pracují. 

Ze zakládajících členů jsme jenom čtyři. Od založení 

všichni pracují ve výboru – předseda František Lill, po-

kladník Otta Řežábek, jednatelka Marta Řežábková a 

Josef Větrovec zastupuje naši ZO v okresní organizaci 

Rakovník. Největším problémem (a   nejsme v tom sa-

mi), je získávání mladých chovatelů. Při každé výstavě 

se přijdou v pátek podívat děti ze základní a mateřské 

školy zdarma. Poté se někteří přihlásí za členy. Ukončí 

základní školu, jdou studovat, do učení, založí si rodinu 

a už nemají čas a nebo i chuť se chovatelství věnovat. Je 

to i dnešní dobou, kdy raději sedí u počítačů a mají na 

dosah, a s menší námahou, jiné zájmové činnosti.         

Dvakrát do roka pořádáme výstavy a to druhou sobotu 

v únoru a druhou sobotu a neděli v měsíci říjnu. Probí-

hají v krásném prostředí, s velkým množstvím zvířat, 

kde si každý chovatel zakoupí kvalitní zvířata do svých 

chovů. Vedle vystavovaných králíků, drůbeže, holubů, 

okrasného ptactva, ovcí, koz, morčat a akvarijních rybi-

ček. Zde vystavuje náš člen na ukázku i nutrie a lišky. 

Naše výstavy navštěvují lidé ze širokého okolí, okresů, 

krajů, ale i z ciziny. Při první návštěvě projevili spokoje-

nost a už nám zůstali věrní a přijíždějí každým rokem.      

Vážení, nechci, aby to vypadalo vychloubačně, o naší 

práci ZO jsem psala jenom jednou do časopisu Chovatel 

při příležitosti 30. výročí založení. Jsem ale přesvědče-

ná, že si to v tuto chvíli, po dalších deseti letech, mohu 

dovolit. A za odvedenou práci si naši členové pochvalu 

zaslouží.           

Děkuji všem bývalým i současným členům za práci, 

kterou dělali a dělají, za množství chovaných čistokrev-

ných zvířat a za rozšiřování kvalitních chovů. 

        

    Jednatelka M. Řežábková  

  

Na výstavě bylo zajištěno občerstvení a díky sponzorům i bohatá tombola. Naši výstavu sponzorovaly tyto firmy: 

AGRO Kněževes, AGROSCIENCE s.r.o. Chrášťany, AGRO Sedmikráska s.r.o. Kolešovice, ARBOREA Rakovník, 

Autoopravna Krumhanzl, Kolešovice, AUTOSTOP s.r.o. Rakovník, BARVY - LAKY Rakovník, BRAM Kolešovi-

ce, Čečrdle Petr, Kolešovice, ELEKTRO VIOLA Rakovník, Herold Rakovník, Hospoda u Havlů Rakovník, L-COM 

Rakovník, Lepič s.r.o. Hořesedly, Obec Kolešovice, Obecní úřad Městyse Senomaty, Pekařství Šanov, PRAVE Ra-

kovník, Psí salon Alex Rakovník, Procter and Gamble Rakona Rakovník, Prodejna krmiv Rakovník, RAKOchmel 

s.r.o. Kolešovice, Ratzka František, Hořesedly, Restaurace Šalanda Rakovník, Ing. Valdman Václav, Kolešovice, 

Zemědělská společnost Chrášťany s.r.o., Rakovnický deník a RAPORT.  

Pořádající organizace děkuje všem vystavovatelům, sponzorům a hlavně členům za desítky hodin při přípravě a hlad-

kém průběhu celé výstavy.  

za ZO jednatelka Řežábková    



 

 

Základní škola a Mateřská škola Kolešovice  

AKTUALITY Z MATEŘSKÉ ŠKOLKY 

Téma, které bylo stanoveno pro týden od 5.9. do 9.9.  

neslo název "Už je podzim". Děti z první třídy pod vede-

ním paní učitelky si krásně navodily podzimní atmosfé-

ru. Pomocí draků, které vyráběly. Práce s lepidlem a 

barvami děti moc bavila. 

 

Ve čtvrtek 15. září jsme společně se základní školou 

měli možnost shlédnout divadelní představení společ-

nosti Divadla z Bedny. Toto divadelní představení k 

nám přijelo až z Karlových Varů. Účinkujícími jsou 

Sonička a pan Pohoda. Věříme, že se dětem představení 

líbilo. 

 

V pátek 30. 9. 2016 naší školku navštívilo krásné lout-

kové divadlo Sedmihlásek.  

V úterý 11. 10. děti vstávaly do krásné pohádky Červená 

Karkulka. Tuto pohádku nám přišel zahrát dramatický 

kroužek Základní školy Kolešovice. Dramatický krou-

žek se skládá z dětí, které navštěvují 1. - 5. třídu. Tento 

kroužek je pod vedením p. uč. Zemjankové. Děti měly 

připravené krásné vystoupení, ale nejen to, ale i krásné 

kulisy a masky. Společně s dětmi se těším na další po-

hádku, kterou si pro nás připraví.  

Jako každé úterý tak i 18. 10. 2016 se předškoláci naší 

školky vydali do tělocvičny základní školy. Tentokrát se 

k nim přidaly i děti z 1. třídy společně s paní učitelkou 

H. Regálovou. Po vstupu do tělocvičny děti čekal ná-

stup, potom lehké rozběhání, rozcvička a oblíbená opičí 

dráha, která se skládala z běhu nebo chůze přes lavičku, 

skoků snožmo do kruhů a dalších oblíbených aktivit. Na 

závěr našeho cvičení nechyběla ani relaxační část. Věří-

me, že se dětem cvičení moc líbilo a určitě tělocvičnu 

nenavštívily naposledy.   

Naše mateřská škola se zapojila do programu Celé Čes-

ko čte dětem. Tento projekt podporuje každodenní čtení 

dětem nejen v mateřské škole, ale i doma. Každý den se 

snažíme dětem předčítat nějakou zajímavou knihu, ať už 

je z knihovny mateřské školy nebo si ji děti donesou z 

domova.  

Naše školka se zapojila do programu "Integrační vzdělá-

vací program pro mateřské školy medvídek Nivea", ve 

kterém třída předškoláků získala zdarma pracovní sešit.  

Týden od 24. 10 do 28. 10  nesl název "První spadané 

listí" a i my v naší školce jsme si trochu hráli s podzim-

ními plody a listím. První úkol, který na děti čekal, bylo 

si vytvořit z brambory a jeřabiny ježka. Děti pomocí 

párátek píchaly do brambory jeřabiny a tak vznikaly 

bodliny ježka. Druhý úkol v tomto týdnu se dětem moc 

líbil. Každý byl rozdělen do družstva, každé družstvo 

mělo svého kapitána. Družstva dostala jehlu a nit a sna-

žila se vymyslet co nejlepší strategii pro daný úkol. Úko-

lem každého družstva bylo nejdříve naplnit nit listy, aby 

jim vznikl co nejdelší had.  

Děti z první třídy s pomocí paní učitelky si vyzkoušely 

jednu z výtvarných technik, kterou je tupování. Pomocí 

této techniky si každý vytvořil strom. Na strom si děti v 

závěru práce nalepily listy. 

  Darina Drozdová, učitelka MŠ 



 

 

AKTUALITY ZE ZÁKLADNÍ ŠKOLY  

Vodnická pohádka 
Ve čtvrtek 15. 9. 2016 se pro naše školáky I. - V. třídy a 

mateřskou školu konalo divadelní představení 

"Vodnická pohádka". Přijelo s ní karlovarské divadlo 

pro děti. Některé děti se zapojily do děje přímo s herci. 

Všichni společně si zazpívali pohádkové písničky a zá-

roveň si připomněli ekologii v přírodě. Tak zase někdy 

příště. 

       Za kolektiv Mgr. Jolana Kreislová 

 
Botanická soutěž  
Ve čtvrtek 20.října  se konala v Botanické zahradě 

v Rakovníku tradiční botanická soutěž  v rámci 

oslav  Dne stromů,  tentokrát na téma  Užitkové 

a  exotické rostliny.  Jako doprovodný program 

pro  všechny  kategorie bylo  Užitkoriskuj, opět v režii 

p. Proškové z  IVS  Budy. I přes  chladnější  a ráno          

i deštivé počasí byla velká účast soutěžících ze ZŠ a SŠ 

okresu (kolem 150 účastníků).  Opět se soutěžilo o oblí-

bené masožravé rostliny, ke kterým p. ing. Pazdera vždy 

doplnil zásady správného pěstování.  A jak to vše dopa-

dlo?  Pro žáky naší školy velice  dobře, v kategorii        

4.      a 5.tř.  zvítězil Tadeáš Peroutka (4.tř.) , druhé mís-

to obsadila Jana Trčková (5.tř.).  V kategorii 6. a 7.tříd 

byl boj o 2. a 3. místo velmi napínavý, vzhledem 

k rovnosti bodů rozhodl rozstřel, který po 4 shodných 

odpovědích nakonec vyhrála Helena Veronika Jarošová 

(6.tř.)  a skončila druhá.  Ani žáci a žákyně ve třetí kate-

gorii se nenechali zahanbit a vzorně školu reprezentova-

li, nejlépe Vanessa  Březinová ( 8.tř.), která obsadila      

4. místo. Moc všem blahopřejeme! 

   Mgr. Markéta Zápalová 
Ekologická soutěž  
Ve čtvrtek 22. září   se konalo v botanické zahra-

dě  v Rakovníku okresní kolo tradiční ekologické soutě-

že dvojic  tentokrát na téma  Bio svět  v nás a kolem 

nás .  Soutěž byla doplněna  doprovodným programem. 

Pro mladší soutěžní kategorie byla připravena sou-

těž  Luštěninoriskuj ( IVS Budy) a starší soutěžící si 

vyslechli přednášku  p. Jedličky z CHKO Křivoklátsko 

na téma Ekologické zemědělství a biopotraviny na Kři-

voklátsku.  Naše škola vyslala soutěžící dvojice do 

všech kategorií,  nejvíce se dařilo žákyním v 1. katego-

rii. Aneta Poštová (4.tř.)  a Jana Trčková ( 5. tř ) skonči-

ly na 2. místě a   Nikola Trejbalová  s Veronikou  Matěj-

kovou (obě z 5. třídy)  obsadily  3. místo. Nenechali se 

zahanbit ani žáci 2. stupně, Sára Mendíková a Zdeněk 

Růžička  ( 8.tř )obsadili pěkné 5. místo.  Gratulujeme ! 

   Mgr. Markéta Zápalová  

Den BOZ a PO. 
Dne 27.9. 2016 proběhla celoškolní akce Den BOZ         

a PO. Děti byly nejprve ve třídách poučeny o zásadách 

bezpečnosti a ochrany zdraví prostřednictvím filmů         

s touto tematikou a poté soutěžily ve smíšených        

družstvech s plněním dílčích úkolů na stanovištích          

v blízkosti školy a okolí. Na závěr byla vyhlášena  a 

odměněna tři vítězná družstva. 

    Mgr. Iva Blažková 

 
Chovatelská výstava v Kolešovicích  
V pátek 7. 10. 2016 navštívili žáci 1. stupně ZŠ  místní 

Chovatelskou výstavu v Kolešovicích. Se zájmem shléd-

li velké množství domácích zvířat. Nejvíce je upoutali 

králíci. Děti organizátorům dávaly spoustu otázek,    

viděly, jak se jednotlivá zvířata hodnotí. Většina z nich 

navštívila výstavu znovu v  sobotu s rodi-

či.                                                                                       

                                                                                           

     Mgr. Renata Zemjanková 



 

 

Turnaj v malé kopané  
Letošní turnaj v malé kopané se po odchodu některých 

posil (Drozda, Ritter)  nesl v duchu ústupu z loňských 

vysokých příček. Loňské druhé místo bylo pro tým ZŠ 

Kolešovice vzdáleným cílem. Turnaj začal nadějně a 

naši fotbalisté porazili soupeře z Řevničova 2:1, pak ale 

přišli dvě porážky, a to shodně 0:1 s družstvy 3.ZŠ Ra-

kovník a Křivoklát. Konečné třetí místo ve skupině ne-

stačilo na postup do semifinále a turnaj tak skončil pro 

naše borce docela pěkným pátým místem. Na turnaji za 

Kolešovice hráli: v brance Zdenda Růžička, v poli nastu-

povali Karel Louček, Jan Jiroušek, Dominik Mišovec, 

Kevin Gábor, Štefan Gábor, Láďa Kandra a  Robert 

Horváth. 

   Mgr. Ladislav Fukárek 

 
Naše škola  
Dne 3. listopadu využili žáci 9. třídy pozvání a zúčastnili 

se projektu „Naše škola“, který uspořádala Integrovaná 

střední škola v Rakovníku. Tento projekt, určený nejen 

žákům devátých tříd, měl lépe představit tuto školu         

a jednotlivé obory, které jsou zde nabízeny. Na jednotli-

vých stanovištích se žáci blíže seznámili s řemesly     

zedník, truhlář, kominík, kuchař a číšník. Nejen, že jim 

studenti ukázali, co už umí, ale sami si zkusili např. vy-

metat komín, obléknout kuchařskou uniformu na čas, 

zapojili svou chuť i čich a poznali moderní technologie, 

kterým se učí např. zedníci či kominíci. Obor cestovní 

ruch si připravil zeměpisné kvízy a prolétli jsme se     

dokonce letadlem. Na závěr jsme byli pozváni na malé 

občerstvení do studentské kavárny a i zde mohly děti 

poznat, jak jsou místní studenti šikovní. 

   Mgr. Zuzana Krýsová 
Halloween 
I letos se na naší škole slavil Halloween. Žáci 9. třídy si 

pro své mladší spolužáky z prvního stupně připravili 

zábavné dopoledne. Nejprve se pracovalo ve třídách, 

kde děti čekalo několik úloh a úkolů z matematiky a 

českého jazyka. Opravovaly čarodějnicím seznamy na 

nákup a pozvánky na oslavu, pojmenovávaly pohádkové 

postavy, hledaly odpovědi v pohádkách nebo učily počí-

tat trpaslíky. Následovala část umělecká, kdy se podle 

textu snažily výtvarně ztvárnit strašidla. Po svačině se 

všichni přesunuli do tělocvičny, kde je čekaly pohybové 

úkoly. Běhalo se, skákalo i házelo, úkoly byly na přes-

nost i na rychlost. Při hledání pavouků si děti vyzkouše-

ly, jaký mají hmat a došlo i na cvičení chuti při prozkou-

mávání pochoutek, které si pro ně strašidla připravila. 

Na závěr byl rej masek a vyhlášení. Mezi nejmladšími 

vyhrálo družstvo 2. třídy, mezi staršími jedno z družstev 

4. třídy. Ale vítězi byli vlastně všichni, kteří přišli 

v krásných kostýmech a snažili se v soutěžích. 

    Mgr. Zuzana Krýsová 

 

Děkuji obcím Hořesedly, Hořovičky, Děkov a společnosti Rakochmel s. r. o. za poskytnutí spon-

zorského daru. Za tento sponzorský dar byla zakoupena keramická pec pro potřeby dětí a žáků 

ZŠ a MŠ Kolešovice. Všem výše uvedeným tímto ještě jednou za MŠ a ZŠ Kolešovice děkuji. 

 

PaedDr. Vladimíra Hartmannová,    ředitelka ZŠ a MŠ Kolešovice 

Školní družina děkuje manželům Laštůvkovým za darování nábytku do třídy      

II. oddělení. 

U STROMEČKU 

Žádný sníh a přesto u stromečku sněhuláci. Kdy? První 

adventní neděli 27. listopadu v 16 hodin před obecním 

úřadem. Vystoupení dětí dramatického kroužku naší 

základní školy nás s oblíbeným svařákem naladilo na 

blížící se nejkrásnější svátky v roce – Vánoce  a na zim-

ní období,  které by mělo být plné sněhu. Možná nám to 

díky sněhulákům letos vyjde. Rodiče si našli čas chvíli 

se zastavit a strávit čas se svými dětmi, aby společně se 

všemi přítomnými rozsvítili vánoční stromeček a připo-

mněli si, že období předvánočního času začíná. Starosta 

obce krátce popřál všem krásné vánoční svátky a pozval 

přítomné na další předvánoční a povánoční akce pořáda-

né obcí. 

 

A ještě abychom nezapomněli, tanec sněhuláků a ad-

ventní povídání připravily děti Pavlína Krejčová, Aneta 

Poštová, Andrea Steinerová, Barbora Horváthová, Vero-

nika Matějková, Viktorie Bauerová,  Lucie Procházko-

vá, Anna Dýbová, Nela Böriková, Adéla Záhoříková, 

Martin Pošta, David Matějka, Pavel Čečrdle a Jan 

Steiner. 

Vánoční ozdoby na stromeček vyrobily děti ze zájmové-

ho kroužku Šikulky a děti ze školní družiny. Vše s dětmi 

připravily paní učitelka Mgr. R. Zemjanková a vychova-

telka J. Poděbradské.     

     -  li -   

Poděkování patří nejen dětem, paní učitelce Mgr. R. Zemjankové, paní vychovatelce                    
J. Poděbradské, ale také manželům Leškovým za darování stromečku.     
            - li - 



 

 

♫ MIKULÁŠSKÁ NADÍLKA PRO      

DĚTI

♫ VÁNOČNÍ KONCERT

♫ POSLEDNÍ LEČ 

MYSLIVECKÝ PLES.

♫ 

NOVOROČNÍM OHŇOSTROJEM.  

Kulturní kalendář ... 

Krásné Vánoce plné sněhu,  s vločkami štěstí, pohody  a  lásky a do nového roku sílu 

rozdávat všem kolem sebe úsměvy a radost  přeje    

redakce Kolešovických listů,  Zastupitelstvo a Obecní úřad Kolešovice.  

HASIČSKÝ PLES.  

Redakce Kolešovických listů děkuje všem dopisovatelům za dosavadní příspěvky do    

našich listů a těší se na další spolupráci v příštím roce.   



 

 

Počasí v obci. Jak bylo ? 

Z Á Ř Í   

T EP L O TY V ZÁ Ř Í   [ ° C]  SR Á ŽK Y V ZÁ Ř Í [ l / m 2 ]  

rok Max. datum Min. datum průměr celkové Max. Datum 

2014 28,0 06.09.2014  1,0 24.09.2014 15,01 66,5 34,0 12.09.2014 

2015 35,0 01.09.2015   3,0 30.09.2015 13,68 19,0 5,0 18.09.2015 

2016 32,0 12.09.2016   5,5 21.09.2016 16,85 60,0 28,0 18.09.2016 

Ř Í J E N     

T EP L O TY V Ř ÍJ N U [ °C ]  
SR Á ŽK Y V  ŘÍJ N U   

[ l / m 2 ]  

rok Max. Datum Min. 
Datum 

průměr celkové Max. datum 

2014 21,0 02.10.2014  1,5 29.10.2014 10,63 71,5 18,0 17.10.2014 

2015 20,0 04.10.2015 - 3,0 12.10.2015   7,95 46,0 18,0 15.10.2015 

2016 24,0 01.10.2016 - 1,5 31.10.2016   8,25 65,0 24,0 06.10.2016 

tisk Kolešovické  l i s ty  vydává obec Kolešovice. Počet výtisků  120 ks.                                                                                                       
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ŽIVOTNÍ JUBILEUM V LISTOPADU A V PROSINCI LETOŠNÍHO ROKU OSLAVÍ  

   

     L u b o š  Z e l i n g e r   

     V ě r a  D v o ř á k o v á   

 

  D r a h o m í r a  P r o c h á z k o v á                                                                    

  

      * gratulujeme občanům ve věku 70, 75, 80 let  a po 80 roce každý rok  

  PŘEJEME PEVNÉ ZDRAVÍ A POHODU DO DALŠÍCH LET 

Společenská kronika   

 Dne 20. října 2016 nás opustil náš spoluobčan pan  Karel  Rychtařík .    

 Dne 21. října 2016 nás opustil náš spoluobčan  pan  Jaros lav  Št i l l er .     

       Č e s t  j e j i c h  p a m á t c e  ! 

  

http://www.kolesovice.cz/
mailto:obec@kolesovice.cz

